
 
Ryhmävaltuustoaloite kuntalaiskyselystä 
 
Kaupunginvaltuusto 19.02.2024 § 15  
  
 

Seppo Tamminen luki valtuustossa perussuomalaisten valtuustoaloitteen. 
 
Arvoisa puheenjohtaja, hyvät valtuutetut sekä viranhaltiat ja muut kokousta 
seuraavat vieraat! 
 
Sanotaan julkisesti, että päätäntä kaupungissamme on ollut aina avointa ja 
läpinäkyvää. Onko se ollut sitä kaupunkilaisten silmin katsottuna? 
 
Minkälaisena kaupunkilaiset näkevät päätöksenteon avoimuuden sekä 
läpinäkyvyyden nykytilanteen, ovatko ne parantuneet vai heikentyneet 
menneistä vuosista.  
 
Perussuomalaiset valtuustoryhmä esittää kaupunkia tekemään 
kuntalaiskyselyn edelle mainitusta aiheesta. Tarkasteluajaksi voisi olla 
vaikka esim. nykyinen ja kaksi edellistä valtuustokautta.  
 
Valtuustoaloitteen ovat allekirjoittaneet Seppo Tamminen, Marko Kuronen, 
Sari Päivärinta ja Jari Mäkinen. 
 
Valtuustoaloite liitteenä.  
 

Päätös Kaupunginvaltuusto päätti lähettää valtuustoaloitteen kaupunginhallituksen 
valmisteltavaksi. 

 
Kaupunginhallitus 04.03.2024 § 62    
1831/00.01.03/2024    
 

Hallintosäännön 121 §:n mukaan valtuustoaloitetta ei oteta heti 
käsiteltäväksi, vaan se lähetetään kaupunginhallitukseen valmisteltavaksi. 
Kaupunginhallituksen tulee ottaa aloite käsittelyyn viivytyksettä. 
 
Valmistelu ja lisätiedot: 
talouspäällikkö Hanna-Maija Oksanen 
hanna-maija.oksanen(at)taidekaupunki.fi, puh. 044 728 8651 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Anne Heusala 
 

Päätösesitys Kaupunginhallitus päättää ohjata valtuustoaloitteen johtoryhmän 
valmisteltavaksi. 
 

Päätös Hyväksyttiin esityksen mukaisesti. 
 


